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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e a továbbiakban is anyagi támogatásban 
részesíteni a Carson Coma zenekart?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Carson Coma” nevű zenekar az elmúlt években közel 10 millió forint állami támogatást
 kapott a Nemzeti Kulturális Alapból.
 A Nemzeti Kulturális Alapot kezelő Nemzeti Kulturális Támogatáskezelő egyébként
 öndefiníciója szerint „a nemzeti és az egyetemes értékek létrehozásának, megőrzésének,
 valamint a hazai és határon túli terjesztésének támogatása” céljából jött létre.
 A Carson Coma zenekar a Böiler nevű antifa együttes frontemberével, Riger Jánossal közösen
 lépett fel a Budapest Parkban még június 15-én.

 Annak a Böiler nevű zenekarnak a frontemberével, akiknek egyik számuk címe így hangzik:
 „Rendőrökön bosszút állni”. A dalban elhangzó szövegrészlet azonban ennél is
 megbotránkoztatóbb, szó szerint idézem: „Jó volna egyszer bosszút állni, / Rendőrökbe kést
 szurkálni. / Gyűrűs kézzel pofán baszni, / Dögöljön meg mind!”.

 Sajnálatos módon idén januárban Budapesten megöltek egy rendőrt, februárban pedig
 antifa bűnözők tömegesen támadtak, s sebesítettek meg magyar embereket, így ezen
 események fényében különösen érthetetlen, hogy a kormány anyagi támogatást biztosított
 egy rendőrgyilkosságra felbujtó énekessel együtt fellépő zenekarnak.

Melyik támogatási feltételnek felelt meg a Carson Coma?
 A kormány illetékesei tudnak-e azonosulni az írásbeli kérdésemben idézett zene sorokkal?
 Indult-e vizsgálat a közrend megzavarását célzó, a rend őreinek megtámadására buzdító



 dalszöveg kapcsán?
 A kormány szerint helyes volt-e támogatásban részesíteni olyanokat, akik rendőrök ellen
 uszító zenésszel lépnek színpadra?
 Tervezik-e a továbbiakban is anyagi támogatásban részesíteni a Carson Coma zenekart?

Megtisztelő válaszát megköszönve,

Tisztelettel:

Dócs Dávid
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